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PROTOKÓŁ NR IX/2025 

z obrad IX sesji Rady Powiatu Nakielskiego 

w dniu 16 stycznia 2025 roku, w godz. od 14.30 do 16.00 

w sali konferencyjnej na Przystani Powiat Nakielski w Nakle nad Notecią 

 

Ad 1/ Otwarcie sesji. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, o godzinie 14.30 otworzył obrady  

IX sesji Rady Powiatu Nakielskiego. Powitał radnych oraz zaproszonych gości. Poinformował, że nad przebiegiem 

obrad sesji pod względem prawnym czuwał będzie mecenas Krzysztof Bukowski. 

 

Ad 2/ Stwierdzenie kworum. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zarządził stwierdzenie kworum. Poinformował,  

że w obradach sesji uczestniczy 21 radnych w związku z czym Rada jest władna do podejmowania uchwał,  

jak również innych aktów prawnych. 

 

Ad 3/  Przedstawienie pozostałych punktów porządku obrad. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał pozostałe punkty porządku obrad sesji. 

 

4. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

5. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu 

Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

6. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2024 rok. 

7. Sprawozdania z prac komisji stałych Rady Powiatu Nakielskiego za 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

nakielskiego.  

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 

rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nakło nad Notecią. 

11. Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych.  

13. Wolne głosy. 

14. Zakończenie obrad. 
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Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, poprosił o włączenie do porządku obrad projekt uchwały  

w sprawie udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Głuchołazy oraz zawarcia w tej sprawie 

umowy pomiędzy Powiatem Nakielskim, a Gminą Głuchołazy. 

 

 Natalia Zmudzińska, Skarbnik Powiatu, omówiła projekt uchwały zgłoszony przez Starostę Nakielskiego. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 21 radnych, jednogłośnie przyjęła porządek obrad z zaproponowanymi 

zmianami. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek obrad IX sesji Rady Powiatu Nakielskiego po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przedstawienie pozostałych punktów porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

5. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu Powiatu  

w okresie międzysesyjnym.  

6. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2024 rok. 

7. Sprawozdania z prac komisji stałych Rady Powiatu Nakielskiego za 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego.  

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nakło nad Notecią. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Głuchołazy oraz 

zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Powiatem Nakielskim, a Gminą Głuchołazy. 

12. Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 

13. Wnioski i oświadczenia radnych. 

14. Wolne głosy. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Ad 4/ Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Powiatu Nakielskiego.  

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował, że protokół wyłożony był  

do wglądu w Biurze Rady. Wszyscy radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie przyjęła protokół z VIII sesji Rady Powiatu 

Nakielskiego. 
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Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 5/ Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu Powiatu 

w okresie międzysesyjnym.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad 6/ Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2024 rok. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad 7/ Sprawozdania z prac komisji stałych Rady Powiatu Nakielskiego za 2024 rok. 

Przewodniczący poszczególnych komisji stałych odczytali sprawozdania z prac komisji za 2024 r. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad 8/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego.  

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że na posiedzeniu Zarządu Powiatu została podjęta 

autopoprawka do projektu uchwały, która została omówiona na posiedzeniach komisji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 21 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę  

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego wraz z autopoprawką, która została zapisana  

w rejestrze uchwał pod Nr IX/62/2025. 

Autopoprawka oraz imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  9/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok. 

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że na posiedzeniu Zarządu Powiatu została podjęta 

autopoprawka do projektu uchwały, która została omówiona na posiedzeniach komisji. 

 

 Radny Jarosław Odrobiński poinformował, że w budżecie powiatu kwota przydzielona na 2025 rok, 

przeznaczona na potrzeby Zespołu Szkół Emila prof. Chroboczka w Szubinie, w paragrafie obejmującym plany 

wydatków dotyczące „zakupu i usług remontowych” wyniosła 30 200 zł. Powiedział, że jest to za niska kwota na 

potrzeby tek szkoły. Wyjaśnił, że wnętrze szkoły wymaga remontu, gdyż nie był robiony tam od kilkunastu lat. 

Poprosił, aby w przyszłości pochylić się nad zwiększeniem środków. 

 

Krzysztof Błoński Starosta Nakielski, powiedział, że w kwietniu, po rozliczeniu budżetu za poprzedni 

rok, w przypadku posiadania wolnych środków, będą się pochylać nad potrzebami szkół. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 21 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok wraz z autopoprawką, która została zapisana  

w rejestrze uchwał pod Nr IX/63/2025. 

Autopoprawka oraz imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  10/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nakło nad Notecią. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 21 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Nakło nad Notecią, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr IX/64/2025. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Głuchołazy 

oraz zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Powiatem Nakielskim, a Gminą Głuchołazy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 21 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia przez 

Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Głuchołazy oraz zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Powiatem 

Nakielskim, a Gminą Głuchołazy, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr IX/65/2025. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 12/ Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, przedstawił informację o skierowanych do niego w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach radnych /informacja stanowi załącznik do protokołu sesji/. 

 

Radny Jarosław Odrobiński, odnosząc się do złożonego wcześniej zapytania w sprawie wykonania 

wizytówek dla radnych wyjaśnił, że chciałby je mieć, aby móc wymieniać się danymi kontaktowymi, przy okazji 

spotkań takich jak obchody Święta Wojska Polskiego w Mroczy. 

Radny Jarosław Odrobiński, nawiązując do złożonego zapytania w sprawie powieszenia krzyża w sali 

obrad, powiedział, że ma nadzieję, iż Przewodniczący rozpatrzy taką możliwość, uwzględniając także kontekst 

historyczny Polski. 

Radny Jarosław Odrobiński, odnosząc się do interpelacji w sprawie usytuowania stacji bazowej telefonii 

komórkowej wraz z instalacją radiokomunikacyjną i infrastrukturą zewnętrzną w miejscowości Mrocza, 

powiedział, że jest to sprawa bulwersująca społeczność miasta, w szczególności mieszkańców starego osiedla. 

Poprosił, aby Starosta jako organ wydający pozwolenie na budowę jeszcze raz przeanalizował dokumenty w tej 
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sprawie. 

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że urzędnicy i samorządy są zobowiązane przestrzegać 

przepisów prawa. Wyjaśnił, że to Burmistrz Miasta i Gminy wydał decyzję o lokalizacji inwestycji. Oznajmił, że 

jeśli inwestor decyduje się na jakąś inwestycje to musi ją wykonać zgodnie z prawem, a ona ma służyć 

mieszkańcom. Powiedział, że jeszcze raz zapozna się z dokumentami tej sprawy. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad 13/ Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

 Radny Jarosław Warmke złożył wniosek o przekazanie wszystkim radnym Rady Powiatu sprawozdania  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego, tj. materiału, 

który omawiany był na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 16 stycznia 2025 r. 

 

 Radny Mariusz Skoczek podziękował za jednogłośne podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Nakło nad Notecią, która dotyczy przeznaczenia środków finansowych na wyposażenie 

Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Nakle nad Notecią. Dodał, że już niedługo będzie można zobaczyć 

efekty wsparcia finansowego. 

 

Więcej pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Ad 14/ Wolne głosy. 

 

 Tomasz Sampławski, mieszkaniec gminy Mrocza, odnosząc się do interpelacji, którą złożył radny 

Jarosław Odrobiński w sprawie usytuowania stacji bazowej telefonii komórkowej w miejscowości Mrocza, 

powiedział, że władza działa zgodnie z literą prawa, ale uważa, że nie zawsze dla dobra obywatela. Dodał, że 

mieszkańcy czują się pominięci przy wydawaniu decyzji w tej sprawie i wzbudza ona wiele emocji. Wyjaśnił, iż 

obawia się, że za 25 lat mieszkania w bliskiej odległości od dwóch nadajników, zaczną chorować. Powiedział, że 

przyjechał na obrady sesji wraz z innymi mieszkańcami poprosić, aby jeszcze raz pochylić się nad tą sprawą. 

Podziękował, że taka deklaracja została już złożona przez Pana Starostę. Wyjaśnił, że jako społeczność nie mieli 

możliwości wypowiedzenia się w tak kontrowersyjnej sprawie. 

 

 Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że sprawa zostanie jeszcze raz przeanalizowana. 

 

 Tomasz Miłowski, Członek Zarządu, powiedział, że dzisiaj została podjęta uchwała w sprawie udzielenia 

przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Głuchołazy. Wyjaśnił, że przekazane środki zostaną 

przeznaczone na transport płodów rolnych, które  pochodzą od rolników z powiatu nakielskiego. Oznajmił, że w 

październiku powiat przekazał także 100 000,00 zł Gminie Gryfów Śląski, a kiedy w 2017 roku była nawałnica, 
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to powiat otwocki pomagał powiatowi nakielskiemu. Wyjaśnił, że chciał pokazać jaka jest solidarność miedzy 

samorządami. 

 

 Radny Krzysztof Napieralski, zapytał czy mieszkańcy gminy Mrocza, rozmawiali z Burmistrzem  

w sprawie lokalizacji wieży. 

 

 Tomasz Sampławski, mieszkaniec gminy Mrocza, powiedział, że dowiedzieli się o tym przedwczoraj, 

kiedy byli na spotkaniu u Burmistrza w innej sprawie. Wyrazili wtedy swój sprzeciw przeciwko tej decyzji. 

 

Radny Krzysztof Napieralski wyjaśnił, że burmistrz miasta powinien udzielić mieszkańcom 

wyczerpujących informacji oraz że przysługuje im prawo do wniesienia skargi na Burmistrza do Wojewody 

Kujawsko-Pomorskiego. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, przedstawił pisma, które wpłynęły do niego  

w okresie międzysesyjnym, w tym informację o zawiązaniu się w dniu 19 grudnia 2024 r. klubu Radnych Rady 

Powiatu Nakielskiego Prawo i Sprawiedliwość w składzie: Beata Danielewska-Szymczak, Marek Kornalewicz, 

Jarosław Odrobiński, Mariusz Skoczek oraz Adam Tchórzewski. Przewodniczącym klubu został Adam 

Tchórzewski.  

            Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, iż otrzymał pismo od Starosty 

Nakielskiego w sprawie zapytania radnego Jarosława Odrobińskiego dotyczącego umieszczenia symbolu krzyża  

w sali obrad, w którym informuje, że kwestia ta dotyczy organizacji pracy Rady Powiatu i leży w kompetencji 

Przewodniczącego Rady. Oznajmił, że Rada Powiatu jest wspólnotą, w której są osoby o różnym światopoglądzie, 

i dla każdego jest przestrzeń, aby wyrazić swoje stanowisko w każdej sprawie. Zaproponował, aby zorganizować 

spotkanie radnych na którym wypracowane zostanie wspólne stanowisko w tej kwestii.  

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 21 radnych, jednogłośnie przegłosowała wniosek Przewodniczącego 

Rady Powiatu Zbigniewa Sabacińskiego w sprawie zorganizowania konsultacji w sprawie interpelacji radnego 

Jarosława Odrobińskiego na dedykowanym temu spotkaniu radnych. 

 

Więcej pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Ad 15/ Zakończenie obrad. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, podziękował radnym oraz wszystkim zaproszonym 

gościom. Następnie zakończył obrady. 

Protokół sporządziły:                                                                    PRZEWODNICZĄCY RADY 

Magdalena Ślagowska     

Karolina Ocetkiewicz                                                                       ZBIGNIEW SABACIŃSKI 


